

## COGNITIO COLLEGE (KOWLOON) 文理書院(九龍)

6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON.

TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: http://www.cckln.edu.hk

通告編號:2022/23-120

各位家長:

## 2023年1月3日起之安排

因應政府於 2022 年 12 月 28 日公布進一步調整本地防疫抗疫措施,教育局於 12 月 30 日發出有關「調整學校防疫抗疫措施及逐步及有序地調整上課安排」通告。本校將會維持現行全日面授課堂時間表直至 2023 年 1 月 31 日。隨函夾附課堂時間表,以供參閱。關於 2 月 1 日及以後的安排將於稍後另函通知。

#### 調整防疫抗疫措施

本地防疫抗疫措施將於2023年1月3日起調整如下:

- 所有學生可於下午留校進行課後活動。
- 考慮到校園內師生密集交流互動,活動頻繁,傳播風險較高。教育局會維持教職員及學生每日回校前量體溫及完成快速抗原測試(快測)的要求。一般而言,快測應在每天早上進行。相關人士在獲得陰性檢測結果才能回校上班/上課,快測結果呈陽性者不得回校。請家長著子女每天出門上學前量度體溫及進行快速抗原測試,記錄及簽署學生手冊內之「體溫及快速抗原檢測紀錄表」交班主任檢查,並促請子女上學及乘坐公共交通時必須戴上口罩,避免感染。

### 重點活動

本校謹定於 2023 年 1 月 14 日下午 5 時至 7 時正於灣仔伊利沙伯體育館舉行「六十周年校慶聯校頒獎禮暨匯演」。由於政府撤銷「疫苗通行證」要求,所有學生必須於當天到場出席典禮。如學生因病缺席,家長須於典禮當天早上致電學校通知,並於學生回校時將家長信和醫生紙交予班主任。1 月 16 日為頒獎禮後假期,學生無須上學。另外,1 月 17 至 29 日為學校農曆新年假期。請家長提醒學生善用時間溫習。學校將於 2 月 1 至 17 日及 2 月 20 日至 3 月 8 日分別安排中一至中五級中期考試及中六模擬老考試;有關考試安排將於下星期另函通知。

師生應繼續保持警覺,注意個人衞生,以減低感染風險。學校將繼續嚴格執行各項衞生防疫措施(包括在校園內所有人士須時刻戴上口罩,保持適當的社交距離,在校舍出入口為師生量度體溫等),以保障師生健康。教育局重申接種疫苗是最有效的防禦方法,可以減低重症及死亡風險。學生應盡早接種足夠疫苗,及早獲得保護。

敬祝

安康!

校長 談國軒



2022年12月31日





# COGNITIO COLLEGE (KOWLOON) 文理書院(九龍)

6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON.

TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: http://www.cckln.edu.hk

Circular No.: 2022/23-120 31 December 2022

Dear Parents,

#### Arrangements starting from 3 January 2023

According to the Education Bureau (EDB) circular issued on 30 December 2022, local anti-epidemic measures will be further adjusted in view of the Government's announcement on 28 December 2022. Our school will continue using our present timetable for face-to-face classes until 31 January 2023. The timetable is also attached for your reference. Arrangements for classes starting from 1 February 2023 will be announced later.

### Adjustments of anti-epidemic measures

The following anti-epidemic measures will be in effect starting from 3 January 2023.

- All students can return to school for after-class activities in the afternoons.
- As teacher-student interactions and activities are frequent on school campuses, there is a higher risk of transmission. The Government will continue the requirements for students to measure body temperatures and undergo Rapid Antigen Tests (RATs) every day before going to school. Generally speaking, only persons obtaining RAT negative results can return to school to study or work. Persons having positive RAT results are not allowed to return to school. Please check and sign your children's "Body temperatures and Rapid Antigen Test Record" in the Student Handbook every day before they go to school.

#### Forthcoming major events

Our School, together with Cognitio College (Hong Kong), will organize the 60<sup>th</sup> Anniversary Joint-School Speech Day, to be held in Queen Elizabeth Stadium during the period of 5:00 – 7:00 p.m. on 14 January 2023 (Saturday). Since the "Vaccine Pass" requirement for schools is lifted, all students must attend the ceremony. In the case of absence due to sickness, parents should report to the school in the morning, and submit the parent letter and medical certificate to Class Teachers via your children upon returning to school. A holiday after the Speech Day will be arranged on 16 January 2023. Moreover, the Lunar New Year holidays will be arranged in 17-29 January 2023. Parents are requested to remind their children to make good use of the time allowed for revision on these holidays. For your information, S1-5 Mid-year Examination and S6 Mock Examination will be held during the periods of 1-17 February 2023 and from 20 February to 8 March 2023 respectively.

Students are reminded to stay vigilant and pay attention to personal hygiene to reduce the risk of infection. Our school will continue to strictly put in place the various anti-epidemic measures, including having school personnel wearing masks at all times within the campus, maintaining appropriate social distances, as well as measuring temperatures of teachers and students at school entrances. The EDB reiterates that vaccination is the most effective safeguard measure as it can prevent severe cases and reduce risk of fatalities effectively. Students should receive enough vaccinations to achieve comprehensive and enhanced protection.

Thank you for your attention!

Yours sincerely,

Tam Kwok Hin Principal





## COGNITIO COLLEGE (KOWLOON) 文理書院(九龍)

6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON.

TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: http://www.cckln.edu.hk

# Timetable 時間表 (2022-23)

(Effective from 3 January until 31 January 2023 由 2023 年 1 月 3 日至 1 月 31 日)

Time 時間	Day 循環日 1, 3, 5, 6, 8, 10 (Long Day 長日)	Day 循環日 2, 4, 7, 9 (Short Day 短日)
08:00 - 08:15	Roll Call / Morning Assembly 點名 / 早會	
08:15 – 08:55	Face-to-face Class 面授課	Face-to-face Class 面授課
08:55 – 09:35	Face-to-face Class 面授課	Face-to-face Class 面授課
09:35 – 09:50	Recess 小息	
09:50 – 10:30	Face-to-face Class 面授課	Face-to-face Class 面授課
10:30 – 11:10	Face-to-face Class 面授課	Face-to-face Class 面授課
11:10 – 11:25	Recess 小息	
11:25 – 12:05	Face-to-face Class 面授課	Face-to-face Class 面授課
12:05 – 12:45	Face-to-face Class 面授課	Face-to-face Class 面授課
12:45 – 13:55	Lunch Break 午飯時間 (12:45 – 13:55)	Face-to-face Class 面授課 (12:45 – 13:25)
13:55 – 14:00	Roll Call 點名	
14:00 – 14:40	Face-to-face Class 面授課	
14:40 – 15:20	Face-to-face Class 面授課	
After 15:20	Endeavour Class 奮進班 (15:30 – 16:10)/ Co-curricular Activities 聯課活動 (15:30 – )	

